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Protokół Nr  9/2016 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 26 września 2016 r. 
 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2.  Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał:  

a) w sprawie zaliczenia dróg (ulic) na obszarze miasta Białogard do kategorii dróg (ulic) 

gminnych (miejskich) oraz ustalenia ich przebiegu, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania przez Radę Miejską dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków, 

c) w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2016, 

e)  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu miasta Białogard za I półrocze 2016 roku. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 14

00
 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Jadwiga Klonowska. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony 

porządek, głosując: za-5 (jednogłośnie).   

 

Ad 2 
 Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty  uchwał:  

a) w sprawie zaliczenia dróg (ulic) na obszarze miasta Białogard do kategorii dróg (ulic) 

gminnych (miejskich) oraz ustalenia ich przebiegu, 

Przedstawiła: Ewelina Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej  

Naczelnik - zwróciła uwagę na błąd w pkt 2 i 3, gdzie zamiast obrębu 010 powinien być 
005. 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały z poprawką, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania przez Radę Miejską dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków, 

Przedstawiła: Agnieszka Miszczor, Naczelnik Wydz. Gospodarki Przestrzennej 
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Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak – pytał z czego  wynika zmiana § 4 dot. terminu udzielania dotacji? Radny 

twierdził, że ustawodawca miał powód, aby nie realizować od razu uchwały, żeby mieć czas 

na zaplanowanie środków w budżecie.. 

Naczelnik – odpowiedziała, że wnioski o udzielenie dotacji można było składać do 20 

września a udzielenie dotacji było możliwe w kolejnym roku, bo na podstawie informacji 

trzeba było przygotować projekt budżetu. W tej chwili  są środki w budżecie  i można 

udzielić dotację. 
Z-ca Burmistrza – dodała, że gdybyśmy nie dali tych 120 tys. zł to kościół nie dostałby tych 

600 tys. zł. Z-ca Burmistrza poinformowała, że takie działania są także w przypadku 

stowarzyszeń, bo jak są środki z ministerstwa to zawsze wkład własny wprowadzają. Trzeci 

rok z rzędu pomagają tej Parafii na ostatnią chwilę. Pieniądze należało dać, bo to nasz  

najstarszy zabytek i dajemy co roku. Kolejna perspektywa pieniędzy unijnych powoduje że, 

jeśli nie damy to nie wezmą kolejnych 600 tys. zł przez nas.  

 

Przewodnicząca Komisji – po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

c) w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

Przedstawiła: Agnieszka Miszczor, Naczelnik Wydz. Gospodarki Przestrzennej 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak – powiedział, że prace wykonywane są w nieodpowiedniej kolejności, najpierw 

prezbiterium, potem termomodernizacja a teraz dach. 

Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że środki  były najpierw na prezbiterium i na 

termomodernizację, a teraz dopiero dostali na dach. 

 

Przewodnicząca Komisji – po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

Z-ca Burmistrza – poinformowała, że w uchwałach oświatowych następuje tylko dopisanie 

placówek oświatowych. 

 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2016, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Klonowska – pytała czy wszystkie zaciągnięte pożyczki pomostowe zapewnią środki na 

realizację inwestycji?  

Skarbnik – powiedziała, że tak. Zostaną one spłacone w 2017 roku. 

Z-ca Burmistrza – poinformowała, że pożyczki pomostowe możemy brać z Funduszu Ochrony 

Środowiska. Niektóre dofinansowania były w 50% ze środków unijnych a 50% musiał 

pokryć samorząd, dlatego się wykosztowaliśmy. 
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Skarbnik – odpowiedziała, że niewykluczone, iż w tym roku jeszcze coś z tych środków 

wpłynie. 
 

Przewodnicząca Komisji – po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

e)  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 
 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
 

Ad 3 

Informację o przebiegu wykonania budżetu miasta Białogard za I półrocze 2016 roku 

przedstawiła Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Klonowska  – pytała o zapis w pkt 4 uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej odnośnie 

stanu należności wymagalnych? 

Skarbnik – odpowiedziała, że to stały punkt odkąd przejęliśmy należności związane 

z czynszami komunalnymi oraz innymi jak: podatkowe i inne. Należności są windykowane 

ale są nie do ściągnięcia. 

J.Klonowska – powiedziała, że prosi o taki wykaz czego one dotyczą. 
Skarbnik – powiedziała, że może sporządzić szczegółowo czego dotyczą. 
 

Komisja rozpatrzyła i  zaopiniowała   p o z y t y w n i e   informację o przebiegu wykonania 

budżetu miasta Białogard za I półrocze 2016 roku, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
 

Ad 4 

W sprawach różnych radni  poruszyli następujące problemy: 

J.Andrysiak - pytał o zatoczki do parkowania przy ul. Raczyńskiego zrealizowane z ażurowych 

elementów z dodatkiem tłuczenia? 

Burmistrz – wyjaśnił, że  tam jest torfowisko i takie elementy wykorzystano, aby się nie 

zapadło podłoże. 

 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodnicząca Komisji zamknęła w/w punkt. 

Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
30

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 

  Przewodnicząca Komisji 

 

         Jadwiga Klonowska 


